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V čem spatřujete těžkosti z hlediska pořadatele v pořádání MZ? 

Peníze, organizace a práce nám v tomto nebylo překážkou. 
 
Jak to, že jste je překonali, kdo vám v tom nejvíce pomáhá? 

Před pár lety, když jsme pořádali naše "poslední MZ mistrovství Evropy", tak se do toho zapojilo dost lidí, kteří nám fandili a všichni to dělali 
zdarma a díky pár institucím v kraji to vyšlo. Nyní je to na hlavním pořadateli a my jsme jen ti, co to celé chystají, domluví a pak řídí. 
 
Chcete pořádat MZ i příští rok? 

Do roku 2006, kdy jsme byli sami pořadatele MZ a MČR, jsme chtěli pořádat, pak byl vrchol v našem 17letém pořádání a vyvrcholilo to ME a 
tím jsme to oficiálně ukončili. V roce 2009 jsme převzali pořádání místo původního pořadatele v Pardubicích a v letošním roce jsme převzali 
organizaci po zesnulém kamarádovi. Jen když nás k organizování někdo vyzve, jinak již ne. Začali jsme se věnovat závodům s jezdcem. 
 
Co by vám aspoň trošku pomohlo při jejich dalším pořádání? 

To stejné, na co si určitě budou stěžovat všichni pořadatelé – peníze. 

 
 
 


